
Vragen voor de rondvraag in de commissie Grondgebied van 26 november 2019 

(op volgorde van binnenkomst) 

 

Vraag GroenLinks (Herbert Faber) over een brief van het college over de Proces en stand 

van zaken Mobiliteitsplan F1 

Vraag over brief college 12-11-2019 Nr. 2019007676 Proces en stand van zaken Mobiliteitsplan F1 

In deze brief lezen wij dat dit mobiliteitsplan in vertrouwelijkheid behandeld wordt totdat die 

compleet bij de aanvraag voor de evenementenvergunning gevoegd wordt. 

Vragen:  

• Heeft college het concept mobiliteitsplan reeds ingezien en kunnen bestuderen? 

• Is het college door Zandvoort gekend in deze vertrouwelijke behandeling? 

• Welke mogelijkheden voor invloed op het mobiliteitsplan door de Bloemendaalse raad 

ziet het college nog binnen deze vertrouwelijke behandeling? 

• Wat denkt u dat deze wijze van behandeling doet voor het draagvlak in onze 

gemeente? 

• Brief bevat overigens een opmerking over verantwoordelijkheid van DGP om tijdelijke 

verkeersmaatregelen op straat uit te voeren.. Is dat geen pregoratief (alleenrecht) van 

de overheid? 

 

 

Vraag D66 (Sacha Kuijs) over de rijksregeling Reductie Energieverbruik 

Er bestaat een rijksregeling Reductie Energiegebruik. Gezien de financiële situatie van de gemeente 

en het belang van energiebesparing is het verstandig om van deze regeling gebruik te maken.  

• Heeft de gemeente Bloemendaal een voorstel ingediend?  

• Zo ja, wat hield het voorstel in? Zo nee, waarom is er geen voorstel ingediend? 

 

 

Vraag Hart voor Bloemendaal (Marylies Roos) over de Stuurgroep Duinpolderweg 

• Zit de wetgever nog in de Stuurgroep van de provincie NH inzake Duinpolderweg?  

• Wat zijn de laatste ontwikkelingen, dwz: wat is er al dan niet besloten mbt de 

voortgang dan wel het stopzetten van het project Duinpolderweg en welke plannen 

heeft de Haarlemmermeer opgevat mbt de Nieuwe Bennebroekerweg en het 

doortrekken daarvan naar de N208? 

 

 

Vraag Hart voor Bloemendaal (Marylies Roos) over de winkels en winkelstraat 

• Wanneer gaat het college eindelijk eens een keer een start maken met de renovatie 

van de Bloemendaalseweg, dwz een goed ingerichte winkelstraat die cruciaal is voor 

ondernemers in Bloemendaal?  

• En tot wanneer wordt de pilot voortgezet voor de grote supermarkt in Overveen en 

Bloemendaal om op zondag open te zijn? Dit gaat ten koste van de kleine 

ondernemers. Wat is uw visie en wat is de uitkomst van de pilot? 

 


